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141. Active Skepsis. Yuri Tikhonravov

 ... Active Skepsis . ... Probably, one should know the results from any actions. ... As a result, a sceptic, who discredits, for example, the tales of Christian wonders, has to follow the practical recommendations of Christianity or any other belief knowing how to act. ... As a result, scepticism restricts itself with discrediting secondary wonders, permanently replacing one doubtful interpretation with another and telling nothing of life and action. ... Yuri Tikhonravov, Ph.D. Translated from Russian ....




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.skeptik.net/ism/english/act_skep_e.htm -- 14.6 Кб -- 02.10.2012

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>10) - www.skeptik.net/ )
	Были ли американцы на Луне?

	Как включить русский шрифт. : Старый форум Клуба Скептиков







    






142. MONITORing

. Монитор ing . Цивилизации. Общая сумма разума на планете - величина постоянная, . а население растет... Как живем: проблемы Общества . Чем дышим: жизнь Планеты Земля . Что делаем: техно- Бунт . По жизни : комплексное лечение




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://civiliz.chat.ru/plusss/monitor.html -- 3.1 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    
    






143. Астротоп 100 России

 ... Вход в Астротоп + Напомнить пароль + Блог + ЗАРЯ + Exit . ... http://www.cancomsolutions.com:33222 . ... http://www.thsfda.com:32270 . ... http://www.klimindoor.com:14114 . ... http://www.klimindoor.com:16999 . http://www.thriveorfail.com:30577 . http://www.rockitmp4.com:40055 . ... a href=" http://priceofviagrapills.com/ "?viagra pricing 100mg walmart?/a? should be swallowed with a binoculars of water. ... http://www.virtualrealityglassese.com/author/p.lamkin - lamkin . ... Пущино, РОССИЯ . ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.astrotop.ru/cgi/reviews.cgi -- 70.8 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>18) - www.astrotop.ru/ )






    






144. http://sun.sai.msu.ru/texts/somov-1-10Lect.pdf

Introduction to PLASMA ASTROPHYSICS (Selected 10 lectures) Boris V. Somov Astronomical Institute and Faculty of Physics Moscow State University Pushino-na-Oke, 2008 Contents Ab out These Lectures 1 Particles and Fields: Exact Self-Consistent Description 1.1 Liouville's theorem . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1.1.1 Continuity in phase space . . . . . . . . . 1.1.2 The character of particle interactions 1.1.3 The Lorentz force, gravity . . . . . . . . . 1.1.4 Collisional friction . . . . . . . . . . . .




      
[
Текст

] 
 Ссылки http://sun.sai.msu.ru/texts/somov-1-10Lect.pdf -- 1179.0 Кб -- 18.03.2014

    

Похожие документы



    
    






145. WWW.PENTAR.RU: Новости

Новости компании PENTAR . ... Цена: 23 590 руб. 24 090 руб. 31 августа 2012 . Передовая разработка Meade Instruments - LX600 со встроенной системой гидирования StarLock уже в России! ... При разработке телескопов серии LX600 за основу была взята ключевая концепция Meade Instruments - создание максимально дружественного пользователю решения премиум-класса, с возможностью усовершенствования для профессиональных занятий астрофотографией. ... 16 августа 2012 . PENTAX K-30 в России! . ... 2012 . ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.pentar.ru/news/qm-y-eq-2012-am-m-eq-8.htm -- 37.9 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>32) - www.pentar.ru/ )
	WWW.PENTAR.RU - - Наши бренды







    






146. Introduction

 ... I am fond of astronomy from school time. When I was eleven years old, I built my first telescope. ... I had renewed my hobby when I was 33 and when I already had a family and two sons. The 110-mm Newtonian is my first serious self made instrument and I built it during five years. ... In the Russian version of this site there are some articles, wich I wrote and the bibliography of the astronomy and ATM literature. ... Alexander Zencovich. ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://southsky.chat.ru/English/Introduction2.html -- 3.5 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>3) - southsky.chat.ru/ )
	My Telescope







    






147. NICMOS / Космический портал "Космопорт"

 ... NICMOS ? ... Научный инструмент для наблюдений в инфракрасном диапазоне, используемый в космическом телескопе 'Хаббл'. ... 1М (космический аппарат) . ... 2МВ (космический аппарат) . 3МВ (космический аппарат) . ... AGILE (космический аппарат) . ... Dawn (космический аппарат) . ... SOHO (космический аппарат) . ... Spica (космический телескоп) . ... Swift (космический аппарат) . ... Астрон (космический аппарат) . ... Восток (космическая программа) . ... Союз (космический корабль) . Союз 7К-Л1 . ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.cosmoport.com/spacecraft/spacecraft-242.html -- 35.5 Кб -- 02.02.2013

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>6) - www.cosmoport.com/ )
	SAS-3 / Космический портал "Космопорт"







    






148. v21-2

 ... THE 'VON OPEL FLIGHTS' . ... Raab, with his partner Diploma Engineer Kurt Katzenstein would apply to their lightest aeroplane the solid-propellant Sander rockets that had proven themselves so well in Fritz von Opel's rocket cars. ... The von Opel-Sander-Stamer-Lippisch tests were elevated to a full-scale airplane immediately after the model flights ; in effect, this was to be the first manned rocket flight. ... FRITZ VON OPEL at the controls of the Opel Sander Rak. 1 rocket plane. ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.epizodsspace.narod.ru/bibl/spaceflight/21/opel.html -- 91.4 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>26) - www.epizodsspace.narod.ru/ )
	(Type a title for your page here)

	De la terre а la lune

	Temps couvert







    






149. 17.06.2000

 ... Официальное зеркало Astronomy picture of the day на сервере NASA ?? ... 17 июня 2000 . ... Последняя встреча с Луной . Благодарности: The Apollo Program NASA . ... Более 100 лет спустя под руководством Вернера фон Брауна в НАСА была создана ракета Saturn V . ... По проекту Аполлон было осуществлено 9 стартов к Луне и 12 астронавтов смогли пройтись по лунной поверхности . На фотографии последняя лунная ракета, Аполлон 17 , в ожидании ночного старта в декабре 1972 года. ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://rapod.chat.ru/ap000617.html -- 6.7 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>5) - rapod.chat.ru/ )
	27.12.2001







    






150. The VSM: Soyuz and Progress

home - main - author - help english - russian . Soyuz TM . Original Soyuz . Soyuz-1 - Soyuz-9) . ... ASTP Soyuz . ... Progress . ... Interior of Soyuz-T trainer . Soyuz's MIK - montazhno-ispytatelniy korpus - assembly and testing building. Left to right: launch vehicle, 2 cosmonauts in spacesuits, Soyuz spacecraft (inside a yellow framework), . shroud (a big white object) . ... in Soyuz trainer . ... Soyuz-T after landing . Soyuz descent vehicle evacuation . ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://www.vsm.host.ru/e_soyuz.htm -- 6.1 Кб -- 04.06.1999

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>13) - www.vsm.host.ru/ )
	The VSM: Russian space timeline

	The VSM: Other space sites

	The VSM: Launch sites and launch pads







    






151. The Database of Close Binary Systems

The Database of Close Binary Systems . ... Team . ... This web-based interactive database is being developed and maintained by a team at the Sternberg Astronomical Institute of the Moscow State University . The project is an on-line extension of our catalogue on "Highly Evolved Close Binary Stars" (volumes I, II) published by Gordon and Breach in 1996. As of September 2009, the database (both the software and the content) is in its development/testing phase. ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://dionis.sai.msu.ru/cbs/ -- 6.5 Кб -- 01.10.2012

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>2) - dionis.sai.msu.ru/ )






    






152. Othello

. A . B . C . D . E . F . G . H . Statistic . White . Blue . Current place: . White vs Computer . Blue vs Computer . White vs Blue . 8 . 8 . 7 . 7 . 6 . 6 . 5 . 5 . 4 . 4 . 3 . 3 . 2 . 2 . 1 . 1 . A . B . C . D . E . F . G . H . Архив хитов двадцатого столетия Музыка 50-60 годов Классическая музыка Народная и хоровая музыка Музыка МИДИ Публицистика Статьи на научные темы Обои и компьютерная графика Религии Викторины Игры Кунсткамера Для товарищей коммунистов Видеоархив КНИЖНАЯ ПОЛКА .




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://grigam.narod.ru/geims/othello/othello.html -- 25.2 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    
    






153. New Page 11

 ... This is commonly referred to as CPM (cost per thousand impressions).We pay you a percentage of revenues for the ads that you and your friends view with Harry, based on current CPM rates.You will get 75% of total revenue generated from your viewing.. ... REMEMBER: for every one hour the program on Your screen You'll get paid $0.50. And when You recommend those program to Your friends, reffering to Your personal ID, You'll get paid $0.10 for every hour the program open on Your's friends computer. ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://sitilia.chat.ru/newpage11.htm -- 20.1 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    

Еще в разделе: 
(Показать все результаты (>2) - sitilia.chat.ru/ )






    






154. AstroBooks.ru - Астрономическая Библиотека

 ... Этот раздел включает в себя оцифрованные копии книг, так или иначе принадлежащих к Астрономической тематике. ... Если у вас есть отсканированные книги входящие в тему этой библиотеки, обязательно напишите мне, возможно кто то давно ищет эту книгу, да и в целом пополнение библиотеки очень приветствуется. ... В.А.Бронштэн, Издательство "Наука" . ... Optomechanical Engineering Handbook Content . 1999, . Ed. Anees Ahmad, CRC Press LLC. ... Optomechanical Engineering Handbook-4, Metal Mirrors . ... 




      
[
Сохраненная копия

] 
 Ссылки http://astrobooks.ru/index.php?tree=1 -- 32.1 Кб -- 09.04.2016

    

Похожие документы



    
    






155. FAQ









